



嗇色園主辦可信學校
2021 至 2022 年度第 127 號通告

敬啟者：

「早晨非華語增潤課安排」(一年級)

為了鞏固非華語同學的中文學習基礎，本校現特設「早晨非華語增潤課」，上學期課堂於5月12日(星期四)至6月23日(星期四)進行，詳情臚列如下：

時間：上午7:40 - 8:15

地點：206室 (英語閣)

日期：

五月	12/5、19/5、26/5
六月	2/6、9/6、16/6、23/6
總節數	7 節

請 貴家長提示子女在家進食早餐，並於上午7:40前回校到指定地點上早晨非華語增潤課。敬請 貴家長配合本校的安排。

此致
貴家長

校長

謹啟

朱遠球

二零二二年四月二十五日

附註：早晨非華語增潤課於測考日暫停。

如欲查詢有關本通告之內容，請致電與黃盛勇老師聯絡。

此通告可於本校網頁之學校通告內下載 (<http://www.hoshun.edu.hk>)

第 127 號回條：「早晨非華語增潤課安排」(一年級)

逕覆者：

本人已知悉第 127 號通告，有關早晨非華語增潤課的安排。本人將配合 貴校有關早晨非華語增潤課之安排，並為子女作好準備。

此覆
嗇色園主辦可信學校校長

_____ 班學生 _____ ()

家長簽署：_____

家長姓名：_____

緊急聯絡電話：_____

2022 年 4 月 ____ 日

* 回條交黃盛勇老師保存

(To read the contents in English, please read the back page)

HO SHUN PRIMARY SCHOOL
2021-2022 School Notice No. 127

25th April, 2022

Dear Parents,

The Arrangements of Morning Additional Tutorials for Non-Chinese Speaking (NCS) Students
(Primary 1)

In order to consolidate the foundations in learning Chinese for Non-Chinese speaking students, the school has now specifically offered “**Morning Additional Tutorials for NCS students**”. Students **must attend** the tutorials. Tutorials for the first term will begin from 12th May (Thursday) to 23th June (Thursday). The details are as followed,

Time: From 7:40am to 8:15am

Location: Room 206 (English Corner)

Dates:

May	12/5、19/5、26/5
June	2/6、9/6、16/6、23/6
Total number of sessions	7 sessions

Students are encouraged to have breakfast at home, and to arrive promptly **before 7:40am** to the designated location for their tutorials. Please may parents cooperate with the arrangements from the school.

Yours sincerely,

Mr Chu Yuen Kau
Principal

Note: Morning Additional Tutorial for NCS students will be suspended on test/exam day.

For enquiries regarding to the content of this notice, please contact Teacher, **Mr Wong Shing Yung**

*This notice can be downloaded from our school website under School Notice: <http://www.hoshun.edu.hk>

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----

No 127 Reply Slip

Date: _____ April, 2022

To Ho Shun Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen):

I acknowledge the contents regarding the arrangement of Morning Additional Tutorials for Non-Chinese speaking (NCS) students. I will cooperate with the arrangements from the school and prepare my son/ daughter for the lessons.

Student Name: _____

Class: _____ ()

Parent Signature: _____

Parent Name: _____

*Please return the reply slip to Teacher, Mr Wong Shing Yung

Emergency Contact Number: _____